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Burmistrz Miasta Marki

INTERPELACJA

Komisja Budzetowa na posiedzeniu w OOiu 9.04.2008r. otrzymala do
rozpatrzenia, projekt uchwaly 0 zmianie stawek za wod« i scieki. Projekt ten zostal
odeslany do poprawienia i nie wrocil juz do ponownego rozpatrzenia przez komisj«
Budzetowll ani nie zostal przedstawiony Wysokiej Radzie. Efektem tego dzialania
bylo podniesienie w/w stawek przez Wodociqg Marecki mieszkancom naszego
miasta.

Zwracam silt z prosbll 0 udzielenie pisemnej odpowiedzi, dlaczego w tak
wamej dla mieszkancow sprawie zostala pomini«ta Rada Miasta, ktorej nie
przedstawiono projektu uchwaly dotycz1tcej podniesienia stawek za wod« i scieki.
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